
Närvarande:  

Lars Henriksen, Ordförande.   
Lars Håkansson, Kassör.  
Bengt-Arne Andersson Internationellt. 
Ylva Mellin, Vice ordförande.   
Jan Larsson, Varpakonsulent.   
Mikael Nilsson, vice sekreterare  

 

Protokoll Svenska Varpaförbundet VU-möte 2021-11-04 Kl 18,30 
 
§ 57. Mötets öppnande. 
Ordförande hälsade alla välkomna till kvällens möte. Under punkten beslutades det att skicka en lyckönskning till 
Lina och lille nyfödde varpakastaren Harry. Samtidigt beklagades sorgen för Ylvas Mellins pappa Kenneth Mellin 
bortgång.  
Mötet förklarades för öppnat.  
 
§ 58. Fastställande av dagordning.  
Beslut: att godkänna dagordningen.  
 
§ 59. Protokolljustering.  
Protokoll 2021-10-07 
Beslut: protokollet från 2021-10-07 lästes av ordförande och berörda frågor genomgicks sedan godkändes 
protokollet och lades till handlingarna.   
 
§ 60. Skrivelser. 
 

• Postlista.  
Faktura  från Gotlands Museum. återstartsstöd Nortic med stöd ungdomsgruppen 2400 kr beslut från VU 
sept 2021.  
Beslut att godkänna.  
 

• Åtgärdslista. 
Inget nytt. En ny lista påbörjas vid nyår.  
  

 
§ 61. Licenser / Övergångar.  
Inga nya licenser har inkommit.  
 
§ 62. Återstarts stöd.  
Ansökningar.  
Västergarns IF ansökan kontakt med Sofie Nilsson om förtydligande av redovisning, det var 16 varpor, 
förbrukningsmaterial var bl.a toapapper och handsprit i ansökan på 22 000 kr. 
Beslut: att godkänna ansökan.   
Väskinde AIS kontakt upprättad om komplettering om ansökan på 14 000 kr till varpaboden.  
Beslut: att godkänna 10 000 kr för ansökan och informera om att de ska söker anläggningsstöd.  
 
Eksta IF ansökan på 8 400 kr. 
Beslut: att godkänna ansökan.   
 
Återstartkonferens i Visby hade flera positiva samtal om ansökningar. Totalt är 40 400 kr för alla ansökningar i 
dagsläget.  
 
§ 63. RF Kvalitetsarbete.  
Jan Larsson och Lars Henriksen har efter återstartskonferensen i Visby ringt till berörda föreningar som vi fått 
meddelande om påpekande från RF. Flera har redan kompletterat med nya stadgar meddelade Jan Larsson.   
Alla föreningar jobbar vidare med sina påpekanden. Vi har 49 föreningar men ligger en förening kort till 50 gränsen.    
 
§ 64. Konferens Oskarshamn. (återbud Per-Ola Nilsson) Ylva Mellin, Mikael Nilsson och Lars Håkansson är med 
digitalt.  



Stefan Carlsson ansluter på fredag och deltar lördag förmiddag på konferensen. Funktionärer från föreningen 
Saxemara IF kommer att finnas till hands.  
 
 
§ 65. Rapporter.  
Ordförande.  

14/10 2021. Henriksen frågar. Klart för Nabben nr: 4/21. 
16/10 2021. Närvarande på Återstartskonferens i Visby. 
20/10 2021. Slutord till verksamhetsberättelsen för 2021. 
25/10 2021. Ordförandekonferens med RF. 
25/10 2021. Skrivit Ledaren till Nabben nr: 4/21. 
27/10 2021. Skrivit klart PM:et inför styrelsekonferensen i Oskarshamn den 12-14 november 2021. 
Löpande arbete får avsluta mina rapporter. 
 
Vice ordförande.  
Inget nytt.  
 
Kassör.  
Deltog på konferens Inget nytt.  
 
Bengt-Arne Andersson   
ETSGA  
Pelota internationell  
Varpa kontakt med Helsingfors till sommaren som gick  
Hästsko kontakt med Norge.  
 
Mikael Nilsson. 
Tillväxtverket permitteringsstöd ansökan nu godkänd, en enkät var fel ifylld. Fler kompletteringar görs.   
Kompensation Stångaspelen 2021 inlämnad.  
Stångaspelen 2022 arbetet pågår för fullt. Per-Ola jobbar heltid.  
Pärkbollkurs planeras startas i höst, Sofie Lindström och Elin Hedin som handledare med stöd av Elna Larsson.  
 
Varpakonsulenten. 
13 oktober GS träff 
16 oktober Konferens Visby 
28 oktober Samverkan hemsidor RF och SF 
Påbörjat verksamhetsberättelse 
Färdigställt tävlingsprogram 
Skrivit artikel till Nabben om Kvalitetsarbete med Lars Henriksen. 
Arbete med Höstkonferens Oskarshamn 
Löpande arbete 
 
§ 66. Idrottsmedel 
Lars Håkansson informerade kort om de medel vi förfogar in inom, verksamhetsstöd för barn och unga ca 400 000 kr. 
Rapporten godkändes.   
 
§ 67. Nabben 4-2021  
I lådan runt den 15-20 december.  
Vi har manusstopp den 16 november.  
Ylva Mellin lovade inkomma senast imorgon 5 november med en rapport från SM.  
Visbykonferensen och höstkonferensen ska givetvis vara med meddelade Lars Henriksen.  
 
§ 68. Övriga frågor. 
Lönerevision för Jan Larsson genomförd och protokoll skrivs på i Oskarshamn.    
Återstartsstöd beslutade vi att inte ha krav på kvitton, att en ansökan är beviljad räcker.  
Faktura på priser till SM vilken gravyr som passar diskuterades, beslut tas på höstkonferensen.   
 
§ 69. Nästa VU möte 7 december 18.30.  



§ 70. Mötets avslutning.  

  

 

 

Förbundsordförande Lars Henriksen   Vice Sekreterare Mikael Nilsson 

 

 

 

 


